

Bulletin No.: AFR-14-26

Attention : All Team Managers and Car Owners/所有车队经理及车辆所有者

Subject : Engine Rebuilt/发动机重造

Date : 20th May, 2014

Dear Team Managers and Car Owners,
致各位车队经理及车辆所有者，

FRD is organizing an engine rebuild session for engines to be used for the upcoming races of 2014 season. The rebuild will be conducted in FRD workshop located in Zhuhai International Circuit.

FRD 正筹划为车辆发动机重造的相关事宜。此次发动机重造及相关工作将会在珠海国际赛车场内 FRD 车房进行。

Those who intend to have their engines rebuilt, please kindly fill in the attached confirmation form with payment and send to the following addresses on or before 22th May, 2014.

请各位有意为雷诺方程式发动机进行重造的车队经理及车辆所有者填写附件的确认书，并连同重造发动机的相关费用在 2014 年 5 月 22 日当天或之前提交到如下地址。

Hong Kong Office 香港办公室

Fax: (+852) 2735 2701

Contract Person / 联系人: Jessica Mak/Sara Lam

Email: Jessica@frdsports.com / sara.lam@frdsports.com

We appreciate your respect of the required deadline in order to allow us sufficient time to prepare spare parts for the rebuild.

烦请留意资料提交的截止日期，并预留充足的时间，以便我们为您准备重造所需的相关配件。

Thank you for your kind attention.

谢谢。

Race Administration

赛事秘书处

Asian Formula Renault Series

亚洲雷诺方程式系列赛



Confirmation

PLEASE COMPLETE THE FOLLOWING ORDER FORM AND RETURN BY FAX AT (852)27352701 WITH A COPY OF THE BANK TRANSFER SLIP ENCLOSED

Rebuild in Zhuhai

Item	Price	Duration	Select (✓)
Standard rebuild	Euro 4,400	around	
Standard rebuild with new cylinder head changed	Euro 4,800		
Change Crankshaft	Euro 640	3 days	
Special Request:			

Name of Engine Owner:	
Engine Number	Chassis Number:

I, _____, have noticed my Formula Renault engine needs to be rebuilt and hereby authorized Formula Racing Development Ltd to do so.

Signature of Engine Owner

Date

Formula Racing Development Limited

Hong Kong: Room 801-2, C-Bons International Center, 108 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon, HK.
Zhuhai: Zhuhai International Circuit, Jin Ding, Zhuhai City, China.
Shanghai: Yining Rd 2000, Jiading District, Shanghai 201805, China
 Website: <http://www.frdsports.com> Email: frdsports@frdsports.com

Tel: +852-29578833 Fax: +852-27352701
 Tel: +86-756-3383599 Fax: +86-756-3383588
 Tel: +86-21-69569842 Fax: +86-21-69569757